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O rozpoczynaj?cym si? dzisiaj dwudniowym Victor Young Jazz Festivalu ’20 mówi? wspieraj?cy
wydarzenie Tomasz Strzelecki z firmy SUEZ Woda, m?awski projektant Andrzej Dusi?ski (prywatnie
wielki mi?o?nik jazzu) oraz Pawe? Pisarczyk z firmy Atende Software.

Tomasz Strzelecki:

Bardzo si? ciesz?, ?e w tym roku Victor Young Jazz Festival ponownie zawita do M?awy. Podczas
poprzedniej edycji w?ród widzów znale?li si? mened?erowie firmy SUEZ Polska z prezesem Stéphanem
Heddesheimerem na czele. Po wys?uchanym koncercie wszyscy jednoznacznie oceniali go jako
wydarzenie na najwy?szym poziomie artystycznym i zapowiedzieli, ?e b?d? wspiera? kolejne edycje
festiwalu. Ja osobi?cie równie? by?em pod wielkim wra?eniem wyst?pu artystów i samej rangi
przedsi?wzi?cia – mi?dzynarodowa impreza jazzowa ze znakomito?ciami gatunku znanymi na ca?ym
?wiecie to w M?awie co? zupe?nie nowego. Mocno trzymam kciuki za kolejne edycje festiwalu, a
zarazem mam zaszczyt i przyjemno?? przekaza?, ?e nasza firma w tym roku równie? wspiera to
wydarzenie.

Dzi? ze wzgl?du na pandemi? wszyscy ?yjemy w zupe?nie innej rzeczywisto?ci, lekarstwem dla nas jest
jednak kultura. Dzi?ki niej mo?emy nie tylko odpocz??, ale wr?cz poczu? si? normalnie. Szczególnie
warto?ciowy jest w?a?nie jazz – muzyka kreatywna, inspiruj?ca, witalna, pobudzaj?ca nas do ?ycia. To
jednak niejedyna duchowa korzy??, jak? czerpiemy z m?awskiego festiwalu. Równie cenny jest jego
walor dydaktyczny. Dzi?ki niemu wiele osób mo?e si? bowiem zapozna? z sylwetk? mocno zwi?zanego z
M?aw? kompozytora – przecie? to w?a?nie tutaj Victor Young, zdobywca Oscara, sp?dza? dzieci?stwo i
czerpa? inspiracje. Dla wielu do niedawna by?a to posta? zupe?nie nieznana. Festiwal przywraca mu
nale?ne miejsce w kulturowej historii i dziedzictwie M?awy oraz Polski.

Dla SUEZ-u to wielka rado?? i prawdziwy zaszczyt, ?e mo?emy razem z Miastem M?awa robi? rzecz
wa?n? spo?ecznie – dla miasta i jego mieszka?ców. Pozdrawiam wszystkich melomanów i ?ycz?
znakomitego odbioru!



Andrzej Dusi?ski:

Muzyki jazzowej s?ucham od ponad czterdziestu lat. Pierwsz? p?yt?, a by?y to nagrania Z.
Namys?owskiego, kupi?em jeszcze w liceum. Zbieram p?yty, ksi??ki o jazzie, prenumeruj? jazzow?
pras?. W swoim domu przy pomocy zdolnego kolegi urz?dzi?em sobie ma?e studio do s?uchania
muzyki. Ale w tej pasji najwa?niejsze s? koncerty – ?ywy kontakt z muzyk? jazzow? i samymi muzykami.
Przez te wszystkie lata mia?em szcz??cie w ró?nych salach koncertowych pos?ucha? i zobaczy?
najwi?ksze gwiazdy ?wiatowego jazzu – M. Davisa. H. Hancocka, C. Cor?, W. Shortera, P. Methenego i
wielu, wielu innych oraz naszych rodzimych twórców – T. Sta?k?, Z. Namys?owskiego, A. Makowicza czy
M. Urbaniaka. ?eby dzi? pos?ucha? ulubionej muzy nie zawsze musz? jecha? do stolicy czy innych
du?ych miast. Okazuje si?, ?e dobry jazz grany jest w ma?ych salach, w ma?ych o?rodkach – w
?omiankach, Legionowie czy pobliskiej Nidzicy. Sta?o si? to dzi?ki  paru zapale?com, pasjonatom jazzu.
Potrafili do swoich miast zaprosi? dobrych muzyków i przyci?gn?? jazzow? publiczno??.

Te do?wiadczenia sprawi?y, ?e zamarzy? mi si? jazz w moim mie?cie – M?awie.

Z grup? przyjació? my?leli?my nawet o malej, kameralnej imprezie dla garstki fanów. Na szcz??cie moje
marzenie spe?nili inni – Kuba Stankiewicz i Magda Grzywacz. Ubieg?oroczna, pierwsza edycja „Victor
Young Jazz Festival zaskoczy?a mnie bardzo. Nie spodziewa?em si?,  ?e b?dzie to tak udany debiut.
Przy pe?nej sali m?awskiego kina wybrzmia?y d?wi?ki muzyki Victora Younga, odgrywane m.in. przez
nestora polskiego jazzu – Z. Namys?owskiego.  W  czasie festiwalowej dyskusji przyzna?em, ?e posta?
samego Younga by?a mi dotychczas ma?o znana. Postrzegany jest przede wszystkim jako twórca
muzyki filmowej a jazzmani po prostu si?gn?li po jego kompozycje, które sta?y si? z czasem jazzowymi
standardami.  Jego utwory znalaz?em na ponad dwudziestu p?ytach w swojej kolekcji. Przez lata na
ka?dym koncercie M. Davisa brzmia?y d?wi?ki chocia?by „Stella By Starlight”.  Ucieszy?a mnie wi?c
zapowied? kontynuowania festiwalu. Nasze miasto na d?u?ej zaistnieje na jazzowej mapie Polski.
Wa?ne jest te?, mimo ró?nych, koniecznych ogranicze? zwi?zanych z pandemi?, ?e próbuje si? wraca?
do ?ycia koncertowego. Muzycy i inny arty?ci stali si? jedn? z najbardziej poszkodowanych grup
zawodowych. Koncert to nie tylko kontakt z publiczno?ci? dla której si? tworzy, ale te? po prostu sposób
na uprawianie zawodu muzyka.

Pawe? Pisarczyk:



Atende Software to firma, któr? cz?sto nazywamy, troch? ?artobliwie, ale tak?e z pewn? dum?, fabryk?
innowacji. Tworzymy technologi? dla zmieniaj?cych si? dziedzin ?ycia i co najwa?niejsze tworzymy j? od
podstaw w Polsce. Wiele lat temu uda?o nam si? rozpocz?? przygod? z telewizj? internetow?, potem z
nowoczesn? energetyk? i przemys?em.

Niestety, bardzo cz?sto w swojej pracy zawodowej spotykam si? z niedowierzaniem i poddawaniem w
w?tpliwo?? sensowno?ci takich dzia?a?. Cz?sto s?ysz? od innych, po co robi? co? od podstaw, skoro
przeciwko nam jest ca?y ?wiat. S? przecie? wielkie, ameryka?skie spó?ki technologiczne i chi?skie
koncerny. Po co podejmowa? ryzyko kreowania czego? nowego, skoro mo?na ?atwiej? Przyznam, ?e
zawsze dziwi mnie jak silne s? nasze, narodowe kompleksy. Jak ma?o wiemy o tym, co nam si? uda?o i
jak wielki by? i jest nasz wk?ad w rozwój ?wiatowej kultury i nauki.

Polska, ze wzgl?du na swoj? histori? i 120 lat zaborów, nasz indywidualizm i romantyzm, wykszta?ci?a
pewn? narodow? specjalno??, z której ma?o kto zdaje sobie spraw?. S? ni? nauki abstrakcyjne takie jak
matematyka, fizyka i muzyka. To w?a?nie naszym rodakiem by? Fryderyk Chopin, to w?a?nie lwowscy
matematycy mieli gigantyczny wp?yw na losy wojny, to w?a?nie polscy informatycy od dwudziestu lat
wygrywaj? co roku mistrzostwa ?wiata w programowaniu i uwa?ani s? za najlepszych na ?wiecie, to
w?a?nie nasi muzycy, a w szczególno?ci muzycy jazzowi, ciesz? si? wielkim, ?wiatowym uznaniem.
Teraz, dochodz?c do sedna, to w?a?nie w Polsce, a dok?adnie w M?awie, wychowywa? si? Victor
Young, który stworzy? wiele znanych standardów jazzowych, które uwielbiamy, ale traktujemy jako
cudze.

Musimy co? zmieni? w naszym podej?ciu. Nauczy? cieszy? si? tym, co uda?o nam si? stworzy?.
Celebrowa? w m?dry sposób nasze osi?gni?cia. Przypomina? o tym, co jest w nas najlepsze i potrafi?
by? dumnymi z siebie. Takie jest moim zdaniem przes?anie festiwalu Victora Younga w M?awie i to jest
g?ówny powód naszego wsparcia tego wydarzenia. Jest oczywi?cie jeszcze aspekt prywatny. :) Z Kub?
Stankiewiczem przyja?ni? si? od wielu lat. Podziwiam jego dzia?ania zwi?zane z popularyzacj?
twórczo?ci polskich kompozytorów i polskiej kultury na ?wiecie i, oczywi?cie, jestem wielkim fanem jego
talentu oraz niespotykanej wra?liwo?ci muzycznej. Podziwiam tak?e jego energi? i ch?? zmieniania
?wiata.

Mam nadziej?, ?e mimo trudnego czasu pandemii, uda nam si? w najbli?szym czasie w M?awie, wraz z
wybitnymi artystami polskiego jazzu, by? przez chwil? dumnymi z naszego wk?adu w kultur? ?wiatow?
i/lub po prostu prze?y? kilka mi?ych chwil z muzyk? na najwy?szym poziomie.
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